
Město Kyjov 
Komise pro občanské záležitosti 

Zápis z jednání komise č.  6/2020 

Datum konání: 25.08.2020 

Místo konání: velká zasedací místnost Městského úřadu Kyjov 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Zapisovatelka: P. Šůstková 
Ověřovatelka: Mgr. J. Truschingerová    
Čas jednání: 14:00 – 15:00 hod. 

Program jednání:  

1. Setkání jubilantů 75, 80 a 85 let 
2. Dárky pro jubilanty 
3. Různé 

Průběh jednání: 

1. Setkání jubilantů 75, 80 a 85 let 

 p. starosta určil dva termíny: pro setkání jubilantů 75 – úterý 29.09.2020 v 15:00 hod. 
pro setkání jubilantů 80 a 85 – středu 30.09.2020 v 15:00 hod. Sraz zúčastněných bude 
ve 14:00 hod. 

 zúčastnění byli seznámení s úkoly, které zajistí úřad a projednali složení pohoštění pro 
jubilanty a vystupující děti. Dále se dohodli se, že focení zúčastněných zajistí p. Zdražil, 
fotografie budou vytisknuty na podatelně úřadu a rozdány během akce jubilantům. 
Program zajistí dětský soubor Kyjovánek a cimbálová muzika ZUŠ. 

 Dále členky komise a hosté projednali bezpečnostní opatření během akce. 

2. Dárky pro jubilanty 

  

 pro ženy 75 květiny 

 upomínkové předměty – p. Slaninová, kultura 

 skleničky na víno všem (dříve dostali jenom jubilanti 75) 

 v červenci skončily balíčky, v praxi se podle p. Moudré balení balíčků v knihovně 
neosvědčilo, místo nich víno a čokoláda, p. Berková vyzkoušela a je s tímto spokojená 

proběhla diskuze k obsahu balíčků pro jubilanty odebíraných z prodejny – krátká lhůta 
trvanlivosti, složení balíčků 

 návštěvy jubilantů probíhají stejně jako dříve 

 jubilanti si občas stěžují, že nebyli v Kyjovských novinách, bylo vysvětleno, že je třeba 
o toto požádat 

 p. Modrá se podělila o negativní zkušenost, kdy přišla popřát 2-3 dny po narozeninách. 
Ostatní se shodli, že je lepší, pokud vycházejí narozeniny na sobotu a neděli, kdy se 
nechodí přát, jít popřát už před víkendem. 

3. Různé 



  

 P. Truschingerová sdělila, že u skleniček pro novomanžele u svatebních obřadů stojí 
za úvahu aktualizovat vzhled skleniček k přípitku. Má za to, že jsou dost vysoké a 
přípitek z nich je vzhledem k nutnému záklonu nepříjemný. 

 Vítání dětí – přítomní se shodli, že focení dětí a rodičů vlastními fotoaparáty 
se neosvědčilo, dost narušovalo průběh vítání. Bude vhodnější oslovit oficiálního 
fotografa pana Lacného, protože s p. Horvátem nemají přítomné dobré zkušenosti.  

p. Berková navrhla oslovit také p. Kopřivu, který fotí svatby a jsou na něj dobré 
reference 

 Chodník – Klínky dotaz k chybějícímu chodníku p. Maškové 

p. Truschingerová sdělila, že proběhne revitalizace a bude setkání s občany k této 
realizaci 

p. Zdražil doporučil p. Maškové, setkat se s p. Pekárkem a vysvětlit mu problém silnice 
a chodníku  

 

 

Termín konání KOZ:  

Zapsala: Pavla Šůstková 

Ověřila: Mgr. Jana Truschingerová 


